
 
 

ACTA DEL PLE DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE PROMOCIÓ ECONÒMICA 

D’ARENYS DE MAR DEL DIA 22 D’OCTUBRE DE 2012 

 

Es reuneixen a la sala de plens de la casa de la vila d’Arenys de Mar, el dia 22 d’octubre 

de 2012, a les 16:30 hores els següents membres del Ple del Consell de Promoció Eco-

nòmica, 

 

Presideix el Sr. Alex Acero i Xerta, Vice-president del CPE i regidor de Promoció 

Econòmica i Comerç 

Representant dels Restauradors, Sr. Joan Majó 

Representant de Bars/Cafeteries, Sr. Joan Piña 

Representant de la UBICA, Sr. Jordi Planells 

Representant del sector oci, Sr. Josep M. Vallbona 

Representant del Club Nàutic, Sr. Jordi Garcia 

Representant d’ICV-EUIA-E, Sra. Isabel Roig 

Representant d’ ERC, Sra. Annabel Moreno 

 

Disculpen la seva assistència: 

Representant del BLOC MUNICIPAL, Sr. Joan Soler 

Representant de Guinguetes i Serveis, Sr. Salvador Hidalgo 

Representant d’indústria, Sr. Pere Casals 

Representant de CUP-PA, Sr. Joaquim Cucurull 

Representant de Serveis Turístics, Sra. Dolors Serrano 

Representant de Càmpings, Sr. David Roca 

Representant  del Mercat setmanal, Sr. Salvador Punsola 

Representant del Mercat Municipal, Sr. Robert Garví 

Representant del PSC, Sr. Josep Ramírez 

Representant de CiU, Sr. Roman Pascual 

Representant del PPC, Sra. Belén Quintero 

Presidenta d’Arenys Blau, Sra. Nuria Bertran 

Representant de la Confraria de Pescadors, Sr. Antoni Marzoa 



 
 

President i Alcalde, Il·lm. Sr. Estanislau Fors 

 

El Sr. Alex Acero agraeix als presents la seva assistència i inicia els temes previstos a 

l’ordre del dia: 

 

1. Aprovació de l’acta anterior: s’aprova l’acta de la reunió anterior, amb 

l’abstenció per part de la representant de ICV, ja que a la reunió anterior no hi va 

assistir el seu representant. 

 

2. Guinguetes: El Sr. Alex Acero explica que s’ha presentat el Pla d’Usos d’aquest any 

i que s’han resolt alguns problemes que havien sorgit en anys anteriors entre la Ge-

neralitat i els titulars de les guinguetes , en quant a com computar els metres 

d’ocupació.  

 

El Sr. Vallbona,  comenta els problemes que ocasiona l’horari de tancament de les 

guinguetes, i a més remarca la preocupació per el creixent numero de persones que 

realitzen “Botellón “ . 

 

El Sr. Àlex Acero, comenta que la Policia, efectua vigilància respecte a aquesta pràc-

tica, i que aquest any s’inclourà a la Reglamentació de les Guinguetes un apartat en el 

que a part de la sanció econòmica, els reincidents en no complir amb la normativa, 

podran ser expedientats amb el tancament preventiu de la guingueta durant un cap 

de setmana. 

 

3. Terrasses: El Sr. Àlex Acero explica que amb la nova reglamentació de l’ocupació 

de via publica amb taules i cadires, s’ha tingut en compte la regulació de les mides, 

els ancoratges, així com la possible utilització de les TV al carrer, prèvia autorització 

de l’Ajuntament. 

La documentació, que es sol·licita actualment des de Serveis Tècnics, per tal de ga-

rantir la seguretat dels ancoratges dels empostissats, de les terrasses, no te caràcter 

recaptatori, remarca el Sr. Acero, sinó la seguretat. 

 



 
Davant la consulta, de perquè encara hi ha terrasses sense autorització, es puntualit-

za que les terrasses que no tenen l’autorització, ha estat per manca de documenta-

ció. 

4. Mercat de Venda no Sedentària:  El Sr. Acero explica, que està prevista la 

reordenació de la circulació per tal de poder accedir directament al parking Xifré. 

 

5. Maresme Marítim: El Sr. Acero informa que en aquest moment s’està realitzant la 

constitució dels Municipis membres com a Associació, que aquest és un procés llarg 

però que ja s’ha presentat la sol·licitud.  

 

S’ha demanat una nova subvenció per tal de continuar amb les activitats del Maresme    

Marítim, i que la sol·licitud  ha estat centralitzada des del IMPEM de  Mataró. 

Des d’Arenys de Mar, es contempla la realització de dos eixos. 

Eix 1; consisteix en la captació de vaixell d’una eslora determinada per tal de poder 

realitzar les tasques de refit i manteniment, que actualment el port de Barcelona no 

pot atendre per excés d’ocupació. Aquest eix aportarà un creixement de l’activitat 

industrial dins d’aquest sector, increments dels llocs de treball i activitat econòmica 

per a la  Vila, amb les tripulacions que estan a l’espera de la reparació del vaixell. 

Eix 2: Turisme: El nom del projecte és Pesca Turisme, i consta dels desenvolupament 

transversal i cultural del sector marítims, com ara, les subhastes, accions esportives, 

activitats al mar, etc. 

El Sr. Joan Majó intervé i puntualitza que el cas d’Arenys de Mar, s’ha de tenir en 

compte els corrents marítims, i que una activitat com el submarinisme, no es podria 

realitzar ja que amb motiu de les corrents el fons marítim no es veu. 

També fa esment de les dificultats que es trobaran les embarcacions amb Capitania, 

ja que els vaixells de pesca pertanyen a una llista, i que els vaixells per passejar turis-

tes a una altra, i per tant no poden reconvertir-se, ja que han d’abandonar una llista 

per agafar l’altre i posteriorment és molt difícil tornar a la primera. 

Igualment assenyala que les pòlisses d’assegurances, i les normatives per dur viatges 

són molt cares i exigents. 

 

 

 



 
 

 

6. Mercat Municipal: El Sr. Alex Acero, informa que actualment, n’hi ha un operador 

molt interessat, en el projecte de reforma del Mercat, que contemplaria la ubicació 

d’una superfície comercial, que davant aquesta possibilitat els paradistes estan 

d’acord, amb la implantació d’una superfície comercial, que no disposi de producte 

fresc. 

Igualment  informa que des del Govern, s’ha demanat la concessió d’un POUSC per 

tal de dur a terme la Reforma del Mercat Municipal, amb capital públic o privat. 

El SR. Acero, informa que davant les deficiències detectades al mercat s’ha demanat 

a Serveis Tècnics realitzar un llistat de les deficiències detectades i la seva solució. 

 

I sense altres temes a tractar, el President dóna per finalitzada la reunió a les 18:30 

hores, agraint l’assistència i participació dels presents. 

 

   


